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SLOVENSKO: A ozaj, kde sú tie slávne mimovládky? Svetové média každý deň prinášajú množstvo
správ, ako tie alebo iné spolky, kluby, organizácie pomáhajú ľuďom v období svetovej pandémie
koronavírusu. Milióny dobrovoľníkov po celom svete pomáhajú, kde sa len dá: v zdravotníckych
zariadeniach, sociálnych službách, pracujú, ako kuriéri a pod. Ale kde sú všetky mimovládky, ktoré v
bežných časoch preukazujú búrlivú činnosť, vystupujú v médiách, kritizujú, radia, vyvolávajú
protesty. Kde sú, kam sa podelí?..

No fakt, tu je práve ten čas, kedy treba pomáhať, keď pomoc potrebujú milióny ľudí, celá krajina,
celá Európska únia, celá Zem. A nič, ticho, akoby sa nechumelilo… Kde sú, kam sa poschovávali?
A hlavne prečo? Sú v médiách, sú v uliciach, burcujú, vyzývajú, kritizujú, činia sa? Prečo odrazu
zmizli? V mimovládkach panuje mrazivé ticho, ako na cintoríne…

Žeby ich patróni a sponzori platili iba za presadzovanie určitej politiky a obhajovanie záujmov istých
skupín? Iba za túto činnosť? Inú činnosť nefinancujú, nesponzorujú? Číže za pomoc ľuďom v núdzi, za
pomoc svojej vlasti, ktorá je v problémoch, zahraniční sponzori a šéfovia mimovládkam neplatia
a preto mimovládky nekonajú a hrajú sa na mŕtvych chrobákov? Číže bezplatne nerobia nič
a v prospech svojej vlasti konať nechcú? Nemajú to zaplatené, tak nepohnú ani prstom? Možno sa
nakoniec istej časti verejnosti otvoria oči a pochopí, načo sú tu mimovládky a čie záujmy obhajujú?..

V podobnom duchu zverejnil svoj príspevok na facebooku aj rekordne už trikrát nevymenovaný za
predsedu parlamentného výboru Ľuboš Blaha.

Ľuboš Blaha si všimol skutočnosť, ktorú si nevšímajú mainstreamové média, aj keď vždy  ochotne
zverejňujú rôzne škandály, kauzy a nepodstatné veci. Prečo ani slovom nespomenú, že pod
mimovládkami akoby sa zľahla zem… Štyri roky boli tu, hrmeli, kričali, rozkazovali, trhali na kusy –
a z ničoho nič sú ticho, akoby všetky boli v tej najprísnejšej karanténe… Ani stopa, ani zvuk, ani
pach… Ľuboš Blaha sa zaujíma, kam odrazu zmizli, prečo sa dlhé roky tvárili, že „pomáhajú“
Slovensku a Slovákom – tak prečo nepomáhajú teraz, keď to Slovensko a Slováci najviac potrebujú?
Je to ozaj záhada: kam zmizli „naše patriotické“  mimovládky?..

Ľuboš Blaha sa snaží odpovedať na tieto otázky: „Kde sú teraz všetky tie slávne liberálne
mimovládky?! Vidíte ich niekde, ako pomáhajú starším ľuďom s nákupmi?! Vidíte ich, ako
dobrovoľnícky rozdávajú rúška?! Vidíte ich, ako šijú rúška pre tých, čo nemajú?! Vidíte ich akokoľvek
pomáhať?!

TRETÍ SEKTOR PRE SLOVENSKO V ČASE KRÍZY NEROBÍ ABSOLÚTNE NIČ!

Nie, nerobia nič. Lejú sa do nich milióny zo štátneho rozpočtu, z Bruselu, z Washingtonu a od
najrôznejších milionárov a finančníkov. Za tieto milióny si chodia poklábosiť na slniečkarske
workshopy pri kávičke, organizujú nenávistné majdany, kopú do ľavicových vlád a vypisujú nezmysly
do liberálnych plátkov. A keď treba konečne pomôcť, tak sa vyparia ako gáfor. Aj s miliónmi na účte,“
zdôrazňuje Ľuboš Blaha
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ČO ROBIA PRACHÁČI Z NADÁCIE OTVORENEJ SPOLOČNOSTI?

Schválne si pozrite, čo dnes robí Nadácia otvorenej spoločnosti. Podľa svojej stránky organizuje
súťaž Novinárska cena, aby mohla rozdávať Sorosove peniaze liberálnym novinárom zo SME a
Denníka N. Lebo presne toto dnes Slovensko potrebuje.

ŽOBRONIA O 2% A VYZÝVAJÚ NA POMOC MIGRANTOM

Čaputovej Via Iuris nerobí ani to. Jej posledná aktivita, o ktorej informuje na svojom webe, je zo
začiatku marca – ide o oznam, v ktorom žobroní o 2% z vašich daní. Vaše prachy by chceli, ale
pohnúť prstom pre ľudí v čase krízy, to ani za svet. Slávnu Amnesty International v týchto temných
časoch nenapadlo nič lepšie, ako vyzývať politikov na pomoc migrantom zo Sýrie.

PRE SENIOROV NEROBIA NIČ!

Ďalšia mimovládka, IVO, na čele s Bútorom a Mesežnikovom takisto ako najväčší aktuálny problém
rieši „migračnú politiku v čase globalizácie“. A militaristi z Globsecu, do ktorých sa lejú státisíce,
akurát tak presunuli svoju zbrojársku konferenciu a vyvaľujú si šunky. Toto je, prosím pekne, ten
slávny tretí sektor. V boji proti koronavírusu nerobia nič. Pre seniorov nerobia nič. Pre komunitu
nerobia nič.

NECH ŠTÁT VEZME PENIAZE MIMOVLÁDKAM A DÁ ICH NA ZÁCHRANU PRACUJÚCICH
ĽUDÍ!

Mám taký nápad. Štát dnes potrebuje veľa peňazí na to, aby zachránil ekonomiku. Čo tak všetky
prachy, ktoré idú do mimovládneho sektora presunúť na pomoc zamestnanom, na pomoc
živnostníkom, na pomoc seniorom?

A ČO TAK POMÔCŤ S NÁKUPOM SENIOROM! ALEBO ŠIŤ RÚŠKA?

Čo tak mimovládnemu sektoru naznačiť, že keď sa konečne nepostavia zo svojich zaprdených gaučov
a nezačnú niečo robiť pre komunitu, tak už im štát nikdy nedá ani deravý groš a na ich špinavé
finančné toky z Washingtonu a Bruselu vyrubí 99% daň? Lebo to, čo si dovoľuje táto banda
kaviarenských povaľačov, presahuje všetky medze. Kde ste, keď môžete pomôcť?!“ kladie čisto
rétorickú otázku Ľuboš Blaha v závere svojho komentáru. Odpoveď určite poznáme všetci…

Eugen Rusnák


